
Referat af skolebestyrelsesmøde        

                                                                                    

Skole: GL. Hjortespringskole 

Dato: 21.04.24 KL 17.30-19.00 

Mødested:  På Gl. Hjortespringskole 

Indbudt: Anne Correll, Cille Thomsen, Bernd Meier-Larsen, Michael Jespersen, Karina 

Kreipke, Rene Brohammer, Kenneth Winther, Malene Brasch, Mette Bille 

Christoffersen, Sabine Clausen, Helle Pedersen og Kamilla Hilltoft 

Indbudt elever: Oliver og Valdemar 

Skolens ledelse Kenneth 

Afbud  

Mødeleder Kenneth  

 

1 Godkendelse af referat og dagsorden 

Når dagsordenen sendes ud, skal der kunne skrives kommentarer 
Der skal ligge et link i indkaldelsen til mødet – link til teams 
 

 

2.  Elevrådet 

Trivselsdag: 

I fredags var der trivselsdag. Det gik rigtig godt og gav sammenhold på tværs af 

skolen. 

Alle klasser fik goodiesbags med tilbage i klasserne + nogle spørgsmål, som 

man skulle snakke om i klassen. 

 

Fælles elevråd: 

Laura, Valdemar, Emil og Oliver har været til møde, hvor borgmesteren også 

var der. 

Det gjorde stort indtryk på eleverne, fordi borgmesteren lytter. 

Konkurrencer: 

Der er påskekonkurrence – tip 13 

 

Affald: 

Efter påske er der en skraldeuge, hvor man kan spille skralde-bingo. 
 
Der har været møde med elevrådet, Kenneth og DCUM (Dansk center for 
undervisningsmidler) 

  

3. Meddelelser: 

 

Formand:   

Ej mødt 

Skoleledelse:  

 



Sidste fredag var der fælles trivselsarrangement for personalet. Alle afdelinger 

havde lavet en aktivitet. Det var en rigtig hyggeligt eftermiddag/aften. 

Ledelsen er meget optaget af fagfordelingen. 

Ledelsen er optaget af vores timefordelingsplan – planen over hvilke fag 

klasserne skal have. Der er et minimumstimetal på dansk, engelsk og historie. 

Der kommer to 0. klasser efter sommerferien. 

Kompetencen skal flytte igen, da der skal være billedskole i deres nuværende 

lokaler. 

Der kommer nogle ændringer over de næste par år, efter den nye 

timefordeling og nye ”regler” for skolebestyrelsen – efter regeringens udspil. 

Personale:  

Vi er optaget af feature og fagfordeling. 

En opfordring til alle teams: sende et billede ud til alle forældre af de voksne i 

teamet – så de forældre, der ikke har deres gang på skolen, ved hvordan de 

voksne ser ud. 

 

Skolerådet:  

Der var orientering om krænkende handlinger. 

Man vil lave styrelsesvedtægterne om vedr. ”sammen om skolen” – der 

kommer noget ud om det. 

 

Kommunalbestyrelsen:  

Udskolingsklubben. Rene har snakket meget med Arne - har prøvet at tale 
vores sag. 
Arne er lydhør og vil gerne samarbejde og se hvad der kan lade sig gøre. 
Der bliver finansieret en udskolingsklub – som skal være på skolen :o) 
 

4. Punkter på dagsorden: 

 

• Status på udskolingsklub 
Der er ikke endeligt skrevet over, men Arne har sagt at der 
kommer økonomi til en udskolingsklub fra August. 

 

• Status på økonomi efter besparelser og drøftelse om budget 
2024 (driftsmidler, vedhæftet)  
 
 

Drøftelse:  

To-delt økonomi. Vi diskuterer driften, ikke lønninger. 
Ca. 600.000 går til klassekasser, fritidstilbud, Villa og 
Kompetencen. 
Der stilles spørgsmål til forskellige poster. 

 
 

Drøftelse:  

 

• Lejrskole – der bruges ca. 470.000 kr. + knap 4 årsværk, hvis alle 
klasser skal afsted.  

 

 



Hvordan kan der pludselig være økonomi til lejrskoler? – fordi 
der ikke bruges økonomi til lønninger fra drift. 
Der er opbakning fra skolebestyrelsen til at skolen laver lejrskole 
hvert år for alle klasser. 

Drøftelse:  

 

• Orientering om ny organisering: Børn, skole og familie område 
 

 
Drøftelse:  

              Se vedhæftet bilag. 

              Ny ”kasse”: tværfaglige indsatser – børn, unge og familier. 

 
 

5. Evt.  

 
 

 

 

 


